

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Ա. Խ. Ավետիսյան. Կետերի մի հաջորդականության վրա սահմանափակ վերջավոր կարգի ամբողջ ֆունկցիաների մասին	107
Յ. Պ. Դամոյան. Տյուպլիցյան օպերատորներ անալիտիկ ֆունկցիաների մի թանի տարածություններում և ВМО դասի նոր խարակտերիստիկան	122
Յ. Հ. Մամիկոնյան. Որոշ դասի բազմաչափ ոչ գծային ինտեգրալ անհավասարումների լուծումների գնահատականներ	133
Լ. Ի. Հակոբյան. Ընդհանրացված անալիտիկ ֆունկցիաների հանրահաշիվների վրա կետային դիֆերենցումների և ավտոմորֆիզմների որոշ հատկություններ	152
Ա. Ա. Սահարյան. Արել-Պլանայի ընդհանրացված բանաձևը, Կիրառություններ գլանային ֆունկցիաների նկատմամբ	166
Վ. Վ. Հաբուրյունյան. Ողորկ պարամետրիզացված էքստրեմալ խնդիրներում մինիմալների ֆունկցիաների միարժեք ճյուղերի դիֆերենցիալ հատկությունների մասին	180
Հ. Գ. Բալախյան. L տիպի անվերջ-կապանի տիրույթներում անալիտիկ ֆունկցիաների միակության մասին	193

ՀԱՄԱՌՈՏ ՀԱՂՈՒԻՈՒՄՆԵՐ

Ռ. Է. Դալյան. Պոասսոնի անհամասնել պրոցեսի ինտենսիվության պարամետրի գնահատումը համարյա հարթ դեպքում	200
--	-----

СОДЕРЖАНИЕ

А. Е. Аветисян. О целых функциях конечного порядка, сграниценных на последовательности точек	107
Ф. А. Шамоян. Теплицевы операторы в некоторых пространствах голоморфных функций и новая характеристика классов ВМО	122
Ф. О. Мамиконян. Оценки для решений некоторого класса многомерных нелинейных интегральных неравенств	133
Л. М. Акопян. Некоторые свойства точечных дифференцирований и автоморфизмов на алгебрах обобщенных аналитических функций	152
А. А. Саарян. Обобщенная формула Абеля—Плана. Приложения к цилиндрическим функциям	166
В. В. Арутюнян. О дифференциальных свойствах однозначных ветвей функции минималей в гладких параметризованных экстремальных задачах	180
А. Г. Балакян. О единственности аналитических функций в бесконечносвязных областях типа L	193

КРАТКИЕ СООБЩЕНИЯ

Р. Э. Даян. Оценка параметра интенсивности неоднородного процесса Пуассона в почти гладком случае	200
---	-----

CONTENTS

<i>A. E. Avetisyan.</i> On entire functions of finite order bounded on a sequence of points	107
<i>F. A. Shamojan.</i> The Toeplitz operators in some spaces of analytic functions and a new characterization of the class BMO	122
<i>F. H. Mamikonian.</i> Estimates of solutions of some multidimensional nonlinear integral inequalities	133
<i>L. M. Hakopian.</i> Some properties of point differentiations and automorphisms on algebras of generalized analytic functions	152
<i>A. A. Saharian.</i> Abel-Plane's generalized formula. Applications to cylindrical functions	166
<i>V. V. Harutyunian.</i> On differential properties of single-valued branches of functions of minimals in smooth parametrized extremal problems	180
<i>H. G. Balakian.</i> On the uniqueness of analytical functions in infinitely connected domains of L type	193

SHORT COMMUNICATIONS

<i>R. E. Dayan.</i> Estimation of an intensity functions parameter of inhomogeneous Poisson process in almost smooth case	200
---	-----

